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Medborgarförslag gällande rutin vid öppnande av nya förskolor 
 
Hej!  
 
Som en av många småbarnsföräldrar i området Årstadal (Liljeholmskajen) vill 
jag lämna förslag gällande rutin vid öppnande av nya förskolor.  
 
Det har framgått i media att flera nya förskolor kommer öppna i vårt område 
närmsta åren vilket verkligen behövs om man ser till hur många barn det finns.  
Senaste tillskottet av förskola var Marievik som öppnade för några månader 
sedan. I samband med detta öppnande har diskussionerna kring hantering av 
köplatserna gått heta på öppna förskolan och andra platser där föräldralediga 
träffas. Många sätter sitt barn i kö så fort som möjligt och väntar sedan med 
spänning på att få sin plats utan att kontrollera informationen på stadsdelens 
hemsida förrän tiden för förskolestart närmar sig.  
Man blir då oerhört besviken när man inser att flera yngre barn fått plats före sitt 
eget då deras föräldrar sett denna information på internet eller råkat ringa 
stadsdelsförvaltningen och fått tips om att ställa barnet i kö till den nya förskolan 
för att lättare få en plats.  
 
Mitt förslag är därför att inför start av nya förskolor bör samtliga föräldrar som 
har barn i kö eller redan fått plats i det aktuella förskoleområdet få information 
om öppnandet och vilken första dag är för att ställa sig i kö.  
Lämpligtvis ska informationen skickas ut via e-postadress som man angett när 
man sökte till dagis.  
Alternativt bör det tydligt framgå vid ansökan om förskoleplats att man 
regelbundet måste kontrollera stadsdelens hemsida eller kontakta 
stadsdelsförvaltningen för att få samma möjlighet som andra att få den 
förskoleplats man vill ha tills sitt barn.  
 
 
Med vänliga hälsningar  
 

 

 


